

通告

原定於 2025 年 9 月 23 日舉行的地產代理資格考試 (筆試模式)因天氣惡劣而取消。考生將獲安排應考於 2025 年 11 月 3 日 (星期一)下午二時三十分或 2025 年 12 月 15 日 (星期一)下午二時三十分舉行的地產代理資格考試 (筆試模式)。改期詳情會由高峰進修學院考試中心 (考試中心)於今日內透過手機短訊 (SMS)/電郵/網頁告示知會各考生。考生須於 2025年 10 月 9 至 19 日期間登入考試中心提供的網頁,並根據網頁所載的指示選擇屬意應考的場次。如考生就上述選擇程序有任何疑問,請發電郵至cpdc@vtc.edu.hk或致電 2919 1467 / 2919 1468 / 2919 1478 與高峰進修學院考試中心聯絡。

地產代理監管局 2025 年 10 月 3 日

NOTICE

The Estate Agents Qualifying Examination (EAQE) originally scheduled for 23 September 2025 was cancelled due to adverse weather. Candidates will be arranged to attend the EAQE to be held on 3 November 2025 (Monday) at 2:30 p.m. or 15 December 2025 (Monday) at 2:30 p.m. Details of the reschedule arrangements will be sent to individual candidates within today by the PEAK Examination Centre (PEAK) via mobile phone text (SMS)/email/website notice. Candidates are required to login to the webpage provided by PEAK between 9 and 19 October 2025 to choose their preferred examination session according to the instructions stated therein. Candidates should contact PEAK (Email: cpdc@vtc.edu.hk or Tel: 2919 1467 / 2919 1468 / 2919 1478) if they have any question regarding the abovementioned selection procedure.

Estate Agents Authority
3 October 2025